

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN MORTGAGE REFINANCE Date: 04-02-2024 10:42:57 AM Subject: Ordinary General Assembly meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري التاريخ: 04-02-2024 10:42:57 AM الموضوع: إجتماع الهيئة العامة العادي
Please note that the Board Of Directors of Jordan Mortage Refinance Company Ltd decided in its meeting held on 4/2/2024 that the date of the 27th Ordinary General Assembly meeting will be on Monday 25/3/2024 at 11:00 am, A copy of the invitation and the annual report will send to you once ready.	أرجو إعلامكم بأن مجلس إدرة الشركة قرر في إجتماعه المنعقد بتاريخ 2024/2/4 تحديد موعد إجتماع الهيئة العامة العادي السابع والعشرون في تمام الساعة الحادية عشرة من صباح يوم الإثنين الموافق 2024/3/25 ، وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الإنتهاء من إعدادهما
04-02-2024	04-02-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sayel Alaqarbeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sayel Alaqarbeh